
PROTOKÓŁ nr 10/19 

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej 

odbytego w dniu 16 października 2019 r. w sali 11 Urzędu Miejskiego w Wieluniu  

(ratusz, I piętro),  pod przewodnictwem Pani Marii Zarębskiej 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 
1. Drosiński Roman 

2. Kaftan Sławomir – z-ca przewodniczącej  

3.  

4. Paluszek Jerzy 

5. Poznerowicz Krzysztof 

6. Zarębska Maria – przewodnicząca 

 

Ponadto obecni na posiedzeniu: 

1. Joanna Skotnicka-Fiuk – Zastępca Burmistrza Wielunia; 

2. Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta  

3. Wojciech Psuja  - Radny Rady Miejskiej w Wieluniu  

4. Małgorzata Wojtasik  

5. Katarzyna Syguła  

6. Maciej Preś – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju  

7. Michał Janik – Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Informacja o sporządzonym protokole nr 9/19 z poprzedniego posiedzenia komisji.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu profilaktyki zdrowotnej 

na lata 2019-2023 w Gminie Wieluń. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów w obszarze miasta Wielunia.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Wieluń na lata 2019-2023 z perspektywą na lata 2024-2028. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla wybranego terenu w obszarze obrębu Ruda                       

i Rychłowice.  

7. Zaopiniowanie projektu  uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranego terenu w obrębie Olewin. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego rejon węzła 

„Jodłowiec” w Gminie Wieluń. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie 

współwłasności zabudowanej nieruchomości gruntowej.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (udział 4803/221872).  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (udział 5903/221872). 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 585/1). 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 92/11). 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 138). 



15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 92/4). 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 255). 

17. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 231). 

18. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 665) 

19. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 304).  

20. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 92/12). 

21. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.  

22. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy (dz. nr 585/2, 39, 

6/18, 646, 24/1, 280) 

23. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy (dz. nr 435/4, 

435/10, 39).   

24. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LVI/531/18 Rady Miejskiej              

w Wieluniu z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie określenia warunków udzielania 

bonifikat i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży lokali mieszkalnych 

stanowiących własność Gminy Wieluń na rzecz najemców 

25. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

26. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Porządek obrad stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

 

Punkt 1 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska dokonała otwarcia posiedzenia. Następnie stwierdziła 

prawomocność obrad - na stan 5 członków, obecnych 5.  

Zapytała następnie, czy ktoś jeszcze zgłasza jakieś uwagi do porządku obrad? Głos zabrali: 

 

Radny Sławomir Kaftan zaproponował, aby pkt. pn. Zaopiniowanie projektu uchwały                    

w sprawie przyjęcia programu profilaktyki zdrowotnej na lata 2019-2023 w Gminie Wieluń 

został przeniesiony na pkt. 3.  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zarządziła głosowanie: kto jest za przeniesieniem punktu, 

kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu.  

 

W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy 5 głosach za) wyraziła zgodę na 

przeniesienie punktu.  

Punkt 2 

 

Informacja o sporządzonym protokole nr 9/19 z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś zgłasza uwagi do sporządzonego 

protokołu. Nikt się nie zgłosił.  

 

Protokół nr 9/19 został przyjęty.  

 

Punkt 3 

 



Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu profilaktyki zdrowotnej na 

lata 2019-2023 w Gminie Wieluń (zał. nr 3).  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w dyskusji? Głos 

zabrali: 

 

Radny Wojciech Psuja powiedział, że otrzymują dużo sygnałów o problemach związanych                

z wadami stóp u dzieci. Zastanawiał się, czy można byłoby wprowadzić taki punkt do 

programu profilaktyki.  

 

Fizjoterapeuta Katarzyna Syguła powiedziała, że z racji wykonywania zawodu dostrzega 

potężny problem wad narządu ruchu u dzieci, w szczególności stóp. Zwróciła się z prośbą                

o poszerzenie programu profilaktyki zdrowotnej u dzieci w wieku przedszkolnym.  

 

Radny Sławomir Kaftan zapytał, jaki byłby to koszt?  

 

Małgorzata Wojtasik powiedziała, że trudno jest to określić, ponieważ nie mają danych ile 

dzieci w wieku 4-5 lat uczęszcza do przedszkoli. 

 

Radny Sławomir Kaftan zapytał, czy słusznym jest kierować program tylko do dzieci                  

w wieku 4-5 lat uczęszczających do przedszkoli? Czy program nie powinien obejmować 

wszystkich dzieci? 

 

Zastępca Burmistrza Joanna Skotnicka – Fiuk powiedziała, że jest to racja, ale wskazała 

że przygotowanie programu wiąże się z zbieraniem danych, opinii instytucji, a następnie 

opinii do całego programu. Zaproponowała, aby panie wraz z panią Spaleniak wypracowały 

model przygotowania programu.  

 

Pracownik WDK Zofia Spaleniak wyjaśniła, że wdrożenie programu opieki zdrowotnej 

polega na jego stworzeniu, a następnie zwróceniu się o pozyskanie pozytywnej opinii Agencji 

Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji.  

 

Radny Sławomir Kaftan zapytał, czy program będzie cykliczny? 

 

Fizjoterapeuta Katarzyna Syguła odpowiedziała, że można byłoby w ten sposób rozszerzyć 

program.  

 

Sekretarz Miasta Magdalena Majkowska zwróciła uwagę, że taki problem może pojawiać 

się w okresie dojrzewania chłopców, kiedy następuje gwałtowny wzrost.  

 

Fizjoterapeuta Katarzyna Syguła powiedziała, że u dzieci 4-5 letnich jest to najlepszy 

moment, żeby zobrazować, jak to wygląda i zastosować profilaktykę.  

 

Pracownik WDK Zofia Spaleniak zapytała, czy panie mają informację ile jest takich dzieci?  

 

Małgorzata Wojtasik powiedziała, że nie mają dokładnych danych, ale jest to ok. 300 dzieci.  

 

Radny Sławomir Kaftan uważał, że powinny być dane procentowe.   

 

Fizjoterapeuta Katarzyna Syguła odpowiedziała, że co drugie dziecko przychodzi                          

z problemem wad stóp. Program powinien obejmować diagnozę, terapię, leczenie.  

 

Pracownik WDK Zofia Spaleniak zaznaczyła, że przesyłając taki program do akceptacji 

muszą się w nim znajdować wszystkie dane łącznie z kosztami.  



 

Zastępca Burmistrza Joanna Skotnicka – Fiuk zaproponowała współpracę nad 

stworzeniem programu.  

 

Radny Krzysztof Poznerowicz zastanawiał się, czy takie badanie mogłoby odbywać się na 

wizycie u lekarza, kiedy np. chore dziecko przychodzi na wizytę.  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, jakie są skutki finansowe programu? 

 

Pracownik WDK Zofia Spaleniak powiedziała, że do budżetu każdego roku wprowadzają 

planowany budżet z zakresu opieki zdrowotnej.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem ww. projektu uchwały, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 5 głosach za) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia komisji nr 182/11/19 stanowi zał. nr 4. 

 

Punkt 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów w obszarze miasta Wielunia  (zał. 

nr 5).  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska poprosiła naczelnika NPP o przybliżenie tematu                        

i pokazanie na mapie.  

 

Naczelnik NPP Michał Janik wyjaśnił jakich terenów dotyczy plan.  

 

Radny Sławomir Kaftan zapytał, czy na wskazanym terenie będą miejsca parkingowe?  

 

Naczelnik NPP Michał Janik odpowiedział, że zapisy przewidują odpowiednią ilość miejsc 

parkingowych. Wyjaśnił czego dotyczy teren przy ul. Kochelskiego, ul. Warszawskiej, ul. 

Częstochowskiej. 

 

Radny Roman Drosiński zapytał, czy na działce przy ul. Częstochowskiej jest dojazd do 

działki i jaką ma szerokość? 

 

Naczelnik NPP Michał Janik odpowiedział, że tak ok.3-4 m. 

 

Naczelnik IR Maciej Preś zaznaczył, że jest to droga prywatna.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w ww. sprawie, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od 

głosu?  

W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy  głosach 5 ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 161/11/19 stanowi zał. nr 6. 

 



Radny Sławomir Kaftan zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad polegającą na 

przeniesieniu punktu 8 pn. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

Ochrony Środowiska dla Gminy Wieluń na lata 2019-2023 z perspektywą na lata 2024-2028 

na punkt 5.  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zarządziła głosowanie: kto jest za wnioskiem radnego 

Kaftana, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja (przy  głosach 5 ,,za”) przyjęła wniosek 

radnego Kaftana.  

Punkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Wieluń na lata 2019-2023 z perspektywą na lata 2024-2028, zał. nr 7. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać głos? Głos zabrali: 

 

Radny Sławomir Kaftan zwrócił uwagę i zapytał: 

1) str. 29 - są nieaktualne dane; 

2) str. 30 - gdzie jest druga firma wodociągową? 

3) str. 34 – czy w Przedsiębiorstwie Komunalnym funkcjonuje kompostownia na odpady 

zielone? 

 

Naczelnik NPP Michał Janik ad vocem na moment opracowania programu taką informację 

otrzymali z PK. Powiedział, że pewne korekty mogą być zrobione, ale program oparty jest na 

danych, raportach.  

 

Radny Sławomir Kaftan dalej: 

4) str. 35 – czy funkcjonuje składowisko? Nie uzyskałem informacji z PK? 

5) str. 51 i 53 – nie ma drogi nr 8 przechodzącej przez gminę. 

6) str. 87 – powinna być informacja o ilości osób przyłączających się do sieci 

kanalizacyjnej.  

 

Zastępca Burmistrza Joanna Skotnicka – Fiuk zaznaczyła, że program, był przesłany 

wcześniej do radnych z prośbą o zgłaszanie do niego uwag. Nikt tego nie uczynił. Obecny 

program jest zaopiniowany.  

 

Radny Sławomir Kaftan zaznaczył, że część uwag przekazał wcześniej, ale nie zostały 

uwzględnione. Zwrócił uwagę na ilość przyłączy kanalizacyjnych. Zawarte są błędne dane.  

 

Naczelnik IR Maciej Preś odpowiedział, że są to dane pozyskane z PK.  

 

Radny Sławomir Kaftan zaznaczył, że chciałby informację ile gospodarstw w danej 

miejscowości nie jest podłączonych do kanalizacji.  

 

Naczelnik IR Maciej Preś  powiedział, że Straż Miejska i PK maja taką informację.  

 

Radny Sławomir Kaftan powiedział, żeby ją udostępnić, chodzi o ilość.  

 

Naczelnik NPP Michał Janik zastanawiał się, czy ujmować te rzeczy skoro jest robione 

sprawozdanie z ilości podłączeń.  

 

Radny Sławomir Kaftan powiedział, że w zeszłym roku, kiedy była przedstawiana 

informacja, którą negował wychodziło, że podłączeń ubyło w stosunku do roku poprzedniego. 

Zapytał, co jest robione, że mieszkańcy podłączyli się w danych miejscowościach? 



Zaznaczył, że jest dumny, że jest budowana sieć kanalizacyjna, ale trzeba podjąć działania, 

żeby ludzie się do niej podłączali.  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy jest wskazany okres, żeby podłączać się do 

kanalizacji? 

 

Naczelnik IR Maciej Preś odpowiedział, że nie.  

 

Radny Sławomir Kaftan uważał, że powinny być kontrole i pouczenia, a w następnym razie 

należy karać.  

 

Zastępca Burmistrza Joanna Skotnicka – Fiuk powiedziała, że po kontrolach, 

pouczeniach, ludzie okazują się na następny raz fakturami. 

 

Radny Sławomir Kaftan zapytał, czy ilość ścieków zgadza się z poborem wody? Uważał, że 

rozłożenie spłat na raty poprawi sytuację z podłączaniem się do kanalizacji.  

 

Zastępca Burmistrza Joanna Skotnicka – Fiuk powiedziała, że kontrole przebiegają 

sukcesywnie.  

 

Radny Sławomir Kaftan poprosił o informację na piśmie, czy tam gdzie była zaciągana 

pożyczka lub kredyt z WFOŚIGW i możliwość uzyskania umorzenia, takie umorzenie 

otrzymaliśmy?  

 

Naczelnik IR Maciej Preś odpowiedział, że dokładnie nie pamięta, ale raczej nie wszędzie.  

 

Radny Sławomir Kaftan zapytał, czy nie zostało to zaprzepaszczone?  

 

Naczelnik IR Maciej Preś powiedział, że w przypadku miejscowości Ruda liczba była 

podana mocno na wyrost i była nie do osiągnięcia.  

 

Radny Sławomir Kaftan wskazał, żeby mówić o tym głośno, bo ktoś taki wniosek w 2007 r. 

złożył.  

 

Naczelnik NPP Michał Janik powiedział, że można uściślić informacje nt. skanalizowania 

Rudy z informacją o ilości podłączeń kanalizacyjnych, dane GUS i j.s.t.  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska powiedziała, że Komisja Prawa i Porządku Publicznego 

nie opiniowała programu do czasu wprowadzenia poprawek. Zarządziła głosowanie, kto jest 

za nie wyrażeniem opinii do ww. programu, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?   

 

W głosowaniu udział wzięło 5 radnych. Komisja jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) nie 

wydała opinii do ww. projektu uchwały.  

 

Punkt 6 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla wybranego terenu w obszarze obrębu Ruda                       

i Rychłowice, zał.  nr 8. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska poprosiła naczelnika NPP Michała Janika o wskazanie 

terenów na mapie.  

 



Naczelnik NPP Michał Janik przedstawił tereny i wskazał, czego poszczególny teren 

dotyczy.  

 

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w ww. sprawie, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od 

głosu?  

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych. Komisja (przy  głosach 4 ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 162/11/19 stanowi zał. nr 9. 

Punkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranego terenu w obrębie Olewin, zał. nr 10. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać glos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
w ww. sprawie, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych. Komisja (przy  głosach 4 ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 163/11/19 stanowi zał. nr 11. 

Punkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego rejon węzła 

„Jodłowiec” w Gminie Wieluń, zał. nr 12. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać glos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
w ww. sprawie, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych. Komisja (przy  głosach 4 ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 164/11/19 stanowi zał. nr 13. 

Punkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności 

zabudowanej nieruchomości gruntowej, zał. nr 13.  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać glos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w ww. sprawie, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych. Komisja (przy  głosach 4 ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 165/11/19 stanowi zał. nr 14. 

Punkt 10 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (udział 4803/221872, zał. nr 15).  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać glos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w ww. sprawie, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  



 

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych. Komisja (przy  głosach 4 ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 166/11/19 stanowi zał. nr 16. 

Punkt 11 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (udział 5903/221872, zał. nr 17). 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać glos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
w ww. sprawie, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych. Komisja (przy  głosach 4 ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 167/11/19 stanowi zał. nr 16. 

Punkt 12 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 585/1, zał. nr 17). 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać glos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
w ww. sprawie, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych. Komisja (przy  głosach 4 ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 167/11/19 stanowi zał. nr 18.  

Punkt 13 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 92/11, zał. nr 19).  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać glos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
w ww. sprawie, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych. Komisja (przy  głosach 4 ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 169/11/19 stanowi zał. nr 20.  

Punkt 14 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 138, zał. nr 21).  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać glos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
w ww. sprawie, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych. Komisja (przy  głosach 4 ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 170/11/19 stanowi zał. nr 22.  

Punkt 15 

 



Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 92/4, zał. nr 23).  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać glos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
w ww. sprawie, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych. Komisja (przy  głosach 4 ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 171/11/19 stanowi zał. nr 24.  

Punkt 16 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 255, zał. nr 25).  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać glos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
w ww. sprawie, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych. Komisja (przy  głosach 4 ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 172/11/19 stanowi zał. nr 26.  

Punkt 17 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 231, zał. nr 27).  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać glos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w ww. sprawie, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych. Komisja (przy  głosach 4 ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 173/11/19 stanowi zał. nr 28. 

Punkt 18 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 665, zał. nr 29).  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać glos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
w ww. sprawie, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych. Komisja (przy  głosach 4 ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 174/11/19 stanowi zał. nr 30.  

Punkt 19 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 304, zał. nr 31).  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać glos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
w ww. sprawie, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  



 

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych. Komisja (przy  głosach 4 ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 176/11/19 stanowi zał. nr 32. 

Punkt 20 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej (dz. nr 92/12, zał. nr 33).  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać glos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
w ww. sprawie, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych. Komisja (przy  głosach 4 ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 177/11/19 stanowi zał. nr 34.  

Punkt 21 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, zał. 

nr 35).  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać glos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
w ww. sprawie, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych. Komisja (przy  głosach 4 ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 178/11/19 stanowi zał. nr 36.  

Punkt 22 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy (dz. nr 585/2, 39, 6/18, 

646, 24/1, 280, zał. nr 37).  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać glos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
w ww. sprawie, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych. Komisja (przy  głosach 4 ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 179/11/19 stanowi zał. nr 38.  

Punkt 23 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy (dz. nr 435/4, 435/10, 

39, zał. nr 39).  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać glos w dyskusji? Nikt się 

nie zgłosił. Zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
w ww. sprawie, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych. Komisja (przy  głosach 4 ,,za”) pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 180/11/19 stanowi zał. nr 40.  

Punkt 24 



Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LVI/531/18 Rady Miejskiej              

w Wieluniu z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat                 

i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność 

Gminy Wieluń na rzecz najemców, nr 41).  

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zapytała, czy ktoś chce zabrać glos w dyskusji? głos 

zabrali: 

 

Radny Roman Drosiński powiedział, że jest temu przeciwny, ponieważ na uwadze należy 

mieć tych mieszkańców, którzy wykupili już mieszkania oraz tych, którzy z własnych 

środków budują i muszą mieć na to 100%.  Zaproponował, aby nie przyjmować opinii w tej 

sprawie. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska powiedziała, że na komisji prawa i porządku publicznego 

opinia była negatywna. Zarządziła głosowanie nad wnioskiem radnego Drosińskiego: kto jest 

za, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych. Komisja (przy  głosach 2 ,,za”, 2 głosach „przeciw”) 

nie podjęła decyzji. Przewodnicząca Maria Zarębska zdecydowała, że głosowanie ws. 

zaopiniowania ww. projektu uchwały odbędzie się.   

 

Przewodnicząca Maria Zarębska zarządziła głosowanie: kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały w ww. sprawie, kto jest przeciw, a kto wstrzymał się od 

głosu?  

 

W głosowaniu udział wzięło 4 radnych. Komisja (przy  głosach 4 ,,przeciw”) negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie.  

Opinia nr 181/11/19 stanowi zał. nr 42.  

 

Punkt 25 

 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

 

Punkt 26  

 

Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Przewodnicząca Maria Zarębska dokonała zamknięcia posiedzenia Komisji Zdrowia  

i Polityki Społecznej. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokół sporządziła:              Przewodniczący Komisji 

Agnieszka Badera         Maria Zarębska  

 

 

 


